
Protokół nr LXXXVIII 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

Z dnia 23 lutego 2024 r. 

 

 

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:02 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. Obradom Przewodniczył Grzegorz 

Michalski. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Dzień dobry. Witam Szanowni Państwo. Dziękuję za 

przybycie. Dzisiaj sesja nadzwyczajna w dniu 23 lutego 2024 roku. Witam Szanownych 

Radnych, witam Kierownika Biura Rady Pana Grzegorza Frasońskiego. Witam Szanownych 

mieszkańców, którzy dzisiaj oglądają nasze posiedzenie zdalnie i witam Pana Burmistrza, 

który zaraz do nas dołączy. 

Odczytam Szanowni Państwo na wstępie projekt dzisiejszego porządku posiedzenia. Sesję 

mamy dzisiaj LXXXVIII. 

Punkt pierwszy, to będzie otwarcie sesji, stwierdzenie kworum. 

Punkt drugi, powołanie sekretarza obrad. 

Punkt trzeci, podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027.  

Punkt czwarty, to będzie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

Punkt piąty, podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów Miasta i Gminy Mogielnica. 

Punkt szósty, podjęcie uchwały w sprawie niewyodrębnienia w budżecie gminy na rok 

budżetowy 2025 środków stanowiących Fundusz Sołecki. 

Punkt siódmy, podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli i kontynuacji członkostwa 

 w lokalnej grupie działania Wszyscy Razem. 

Punkt ósmy, podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składki 

członkowskiej na rzecz stowarzyszenia lokalna grupa działania Wszyscy Razem.  

Punkt dziewiąty, sprawy bieżące interpelacje radnych. 

Punkt dziesiąty, sprawy mieszkańców. 

I punkt jedenasty jest to zakończenie obrad. 

Odczytam Szanowni Państwo również wniosek Pana Burmistrza złożony na mojej ręce 

 w dniu 21 lutego 2024 roku, w sprawie zwołania sesji nadzwyczajnej. Na podstawie artykułu 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz §7 regulaminu Rady 

Miejskiej, wnoszę o zwołanie sesji nadzwyczajnej w dniu 23 lutego 2024 roku o godzinie 

8:00 w sprawie. 

Punkt pierwszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie WPF Gminy i Miasta 

Mogielnica na lata 2024-2027. 

Punkt drugi podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 Punkt trzeci podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów Miasta i Gminy Mogielnica. 



Punkt czwarty podjęcie uchwały w sprawie niewyodrębnienia w budżecie gminy na rok 

budżetowy 2025 środków stanowiących fundusz sołecki. 

Punkt piąty podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w lokalnej 

grupie działania Wszyscy Razem. 

Punkt szósty podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składki 

członkowskiej na rzecz stowarzyszenia lokalna grupa działania Wszyscy Razem. 

Podpisał Burmistrz doktor Sławomir Chmielewski. Witam Panie Burmistrzu na sesji. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski: Szanowni Państwo otwieram LXXXVIII sesję Rady 

Miejskiej w Mogielnicy. Bardzo proszę radnych o potwierdzenie kworum obecności na 

dzisiejszej sesji. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, stwierdzam kworum. Na sesji mamy 

obecnych 12 radnych, 3 radnych jest nieobecnych. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Bardzo proszę o zgłaszanie chętnych na sekretarza 

dzisiejszej sesji. Czy pan radny Adam Jagieliński wyraża zgodę być dzisiaj sekretarzem sesji? 

Rozumiem. Pan Adam wyraża zgodę. Czy są jakieś inne kandydatury? Nie widzę, więc 

proszę bardzo o wprowadzenie danych radnego Adama Jagielińskiego na sekretarza 

dzisiejszych obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Adama Jagielińskiego za jego 

zgodą. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

 

3. Podjęcie uchwały zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

 i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Wysoka Rado, Szanowni Państwo, kilka słów 

wyjaśnienia do tej uchwały. Pierwsze przebudowa drogi Brzostowiec kwota, która tu jest 

przeznaczona, to jest na wyznaczenie w terenie granic pod tą drogę. Pas drogowy oczywiście 

wystarcza, jeżeli chodzi o szerokość, natomiast musimy wskazać granice. Dlatego, że na 

części tam wchodzą ogrodzenia, żeby nie było wątpliwości na etapie realizacji, to 

wprowadzamy środki do wyznaczenia tej drogi. Na tę drogę jest złożony wniosek o dotację 

do Urzędu Marszałkowskiego. Tak jak już mówiłem wcześniej, dotacja będzie, informacja 

pewnie w kwietniu lub w maju. Przebudowa stacji uzdatniania wody w Kozietułach Nowych, 

aktualizacja dokumentacji. Ponieważ zadanie jest od dłuższego czasu procedowane trzeba 



zaktualizować kosztorysy, ponieważ stawki się pozmieniały i w związku z tym wprowadzamy 

środki. Kolejna sprawa to jest chodnik zrealizowany, zmniejszamy środki, które były na ten 

cel. Zadanie było dwuletnie, ponieważ budowa była rozpoczęta w ubiegłym roku, skończona 

w tym roku. 

 

   Radny Edward Kieszek:  Panie burmistrzu, chciałem się zapytać. Droga, która będzie 

budowana w Brzostowcu, jej długość i ilość mieszkańców znajdujących się przy tej drodze to 

jedno. A druga sprawa czy prawda, że gmina dostała dofinansowanie na stację uzdatniania 

wody w Kozietułach? 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Ilość mieszkańców, więc zaczynamy od po lewej stronie 

jedno gospodarstwo, drugie gospodarstwo, trzecie gospodarstwo, jedno opuszczone i następne 

gospodarstwo. Tyle jest gospodarstw przy tej drodze. Długość tej drogi no w granicach około 

1000 metrów. Jeżeli chodzi o środki na stację uzdatnienia wody, już to mówiłem 

wielokrotnie, więc powtórzę po raz kolejny, środki są przyznane w kwocie 5 000 000 zł. 

Zadanie powinno być rozpoczęte do, rozpisany przetarg do końca października 2024 roku. 

Wartość zadania około 10 000 000 zł, w związku z tym w momencie kolejnej sesji trzeba 

będzie uzupełnić kwotę 5 000 000 zł, żeby rozpocząć realizację tego zadania. Także na 

połowę tej wartości środki są na koszt realizacji, na drugą połowę trzeba uzupełnić ze swoich 

środków. Dzisiaj na korytarzu dostałem informację, że podwyżki dla nauczycieli już zostały 

naliczone. Dostają rzeczywiście podwyżkę 30%. W związku z tym są to duże podwyżki. 

Subwencja została zwiększona, o ile pamiętam, o kwotę 1 900 000 zł. Czytaj wzorem 

poprzednich lat. Zastanawiam się, ile z budżetu gminy trzeba będzie dołożyć. W związku  

z tym realizacja jakichkolwiek innych zadań musi poczekać na rozliczenie kosztów 

wynagrodzeń dla nauczycieli. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

 i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski:  Szanowni Państwo, Wysoka Rado. W poprzedniej 

uchwale w zasadzie zostały omówione wszystkie punkty, oprócz jednego. Chciałem się 

odnieść do punktu dotyczącego zakupu samochodu ciężkiego, ratowniczego dla OSP 



Mogielnica. Historia wygląda w ten sposób i fakty są następujące. W momencie pojawienia 

się ogłoszenia na stronie internetowej Urzędu Marszałkowskiego możliwości zakupu tego 

samochodu, skierowałem sprawę do pracownika, do pana Damiana Kołodziejczyka, aby 

przejrzał kryteria naboru. Na podstawie kryteriów naboru oceniłem, że warunki najlepiej 

spełnia jednostka, która ma najwięcej wyjazdów i jest w krajowym systemie ratowniczo-

gaśniczym. W związku z tym, że na terenie gminy mamy dwie takie jednostki, OSP Kozietuły 

i OSP Mogielnica, OSP Mogielnica miała najwięcej wyjazdów, w związku z tym poleciłem 

mu przygotowanie wniosku na OSP Mogielnica na zakup samochodu ciężkiego. Po 

weryfikacji tego wniosku w tym tygodniu, w Grójcu podpisaliśmy wniosek o dotację na 

kwotę 1 000 400 zł. I tak wygląda procedowanie tego wniosku. Dyskusja pana prezesa 

zarządu gminnego Tomasza Rutkowskiego i kandydata na burmistrza, że przyczynił się do 

zakupu tego samochodu, jak również i strażacy, mija się z faktami. Jedynym jego wkładem 

było to, że pojawił się w Grójcu na podpisaniu umowy. Wniosek podpisał, no. Także tak 

wyglądają fakty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów miasta i gminy Mogielnica. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Radny Edward Kieszek: Uważam, że tą sprawą powinna się zająć nowa już Rada, która 

powstanie i ten problem powinien dotyczyć ich. Będą oni mieli problemy z pewnością, bo 

nieraz już były problemy przy zmianie planu zagospodarowania przestrzennego. Obecna Rada 

kończy swoją kadencję już za parę godzin i nie powinna o tym uważam decydować, chyba że 

wypróbanym sposobem dzieli się zadanie między dwie poszczególne Rady. Rada odchodząca 

podejmie decyzję, nowa Rada nie będzie w temacie, postępowanie będzie się toczyło, później 

zostaną postawieni przed faktem dokonanym. Ostatnia sesja pokazała, że konsultacje 

 z mieszkańcami praktycznie nie miały miejsca, a najbardziej to dotyczy mieszkańców. Oni 

powinni być poinformowani o tych stratach, zyskach, korzyściach, jakie mogą odnieść z tego 

tytułu, żeby właśnie później nie było problemów. Zmiana zagospodarowania przestrzennego 

planu zwiąże się z kosztami dla gminy. Jeżeli uważam mieszkańcy będą poinformowani, nie 

będzie żadnych później problemów i nie będzie tłumaczenia, że musimy ponieść jakieś koszty 

związane z planem zagospodarowania przestrzennego i trzeba to klepnąć, bo gmina poniosła 

koszty. Zainteresowanie firm, które obecnie zgłaszają się do gminy w związku z zmianą planu 

zagadnienia przestrzennego pokazują, że firmy te mają duże problemy z pozyskaniem 



gruntów do takich inwestycji. Wypadałoby się troszeczkę na tym zastanowić. Powinno się 

niektórym zapalić zielona lampka. Czym to naprawdę się wiąże. Wiadomo, że te firmy nie 

dbają o środowisko, niech badają tylko o własny interes. Dziękuję. A jeszcze mam jedno 

pytanie panie burmistrzu. Jaką powierzchnię będą orientacyjnie przeznaczone pod zmiany 

planu zagrożenia przestrzennego? Ile do hektarów jest 50, 70, 200? 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski:  Dostał pan w uchwale rady mapkę na poprzedniej sesji. 

Ona była prezentowana, nie wiem czy jest załączona do tej. W związku z tym tereny są 

wskazane, nikt nic nie ukrywa. W tych słowach, które pan powiedział jest tyle 

niedopowiedzeń, przekłamań, że nie chcę już powtarzać argumentacji, którą poprzednio 

mówiłem na ten temat. 

 

   Radny Edward Kieszek: Ale nie panie burmistrzu ja nie jestem geodetą, nie umiem sobie 

wyliczyć jaką powierzchnię jest. Przecież pan na pewno orientuje się o jakiej powierzchni 

chodzi, a mnie pan tu chce zrobić geodetą czy jakimś kartografem. Przecież pan na pewno 

wie jaka to powierzchnia jest. 

 

   Radny Bogdan Sawicki: Po pierwsze, jestem przeciwnikiem wiatraków. To wszyscy 

wiedzą. To na poważnie, a teraz ironicznie. Czy Państwo wiecie, co się dzieje w Polsce 

 i w Europie? Podobno w tej radzie jest bardzo dużo rolników. Przecież ta uchwała, którą 

chcemy podjąć, jeśli idealnie wpisujemy Zielony Ład. Wiatraki postawić, fotowoltaikę 

postawić, rolnicy będą jeszcze jeść trawę chyba i ich rodziny. Na razie 4% ugorów, potem 

będzie 50% ugorów, a potem w ogóle nic. Proszę Państwa, to jest wpisywanie się w Zielony 

Ład, w euro kołchoz, który nam tutaj chce zabrać wszystko. To była, zauważcie, jedną rzecz 

w uzasadnieniu uchwały. Przeczytam. W przypadku wniosków dotyczących wskazania 

terenów produkcji energii, dla których przewiduje się lokalizację urządzeń wytwarzających 

energię, z odnawialnych źródeł energii oraz ich stref ochronnych nie badano przewidywanej 

zgodności ze studium uwarunkowań i kierunków zorganizowania przestrzennego gminy 

Mogielnica. Poprzednia Rada ustaliła studium, w którym nie ma miejsca na wiatraki. I co 

nasz kochany PiS zrobił 7 lipca 2023 roku na odchodne? Jaki nam jajo podrzucił, żeby dobrać 

się do forsy unijnej? Oszukał wszystkich rolników i dał uchwałę, znaczy ustawę, w której 

wyłączono możliwość badania zgodności ze studium uwarunkowań i kierunkiem 

zagospodarowania przestrzennego. Nasza Rada ustaliła, że tu nie może być wiatraku. Nasza 

Rada ustaliła. Więc kim wy jesteście? Eurokołchozem czy rolnikami? Myślicie o sobie, 

 o swoich dzieciach i wnukach? Chyba nie. Kto ma w tym interes, żeby te wiatraki były? Kto? 

Zapytajmy się. Kto ma interes, żeby Polskę zaorać? To są miliony ludzi, którzy wyszli na 

ulicę. Przeciwko temu protestują. Już od dawna. O co oni walczą? A my tą uchwałą naszą 

jesteśmy przeciw strajkom rolników. Ja już więcej nie będę mówił o szkodliwości wiatraków, 

o obniżeniu ceny ziemi, która tutaj będzie. O tym, że inwestorzy uciekają z takich okolic, że 

ludzie w miejscowościach się skłócają po prostu, bo jedni chcą zarobić na wiatraczkach parę 

tysięcy, a inni migają. Na rano, proszę Państwa, od wiosny do jesieni, cała Mogilnica będzie 

miała miganie. Majt, majt, majt, majt. Jak słońce będzie powiedzmy sobie w miarę nisko. 

Myślicie o tym? Chyba nie myślicie To o czym wy myślicie? Ludzie kochani, czyli wpisujcie 

się idealnie w Zielony Ład. Dziękuję za uwagę. 

 

   Radny Edward Kieszek: Chciałem tylko zaznaczyć do kolegi Sawickiego, radnego, nie 

jestem jakimś zdecydowanym przeciwnikiem wiatraków, odnawialnych źródeł energii, żeby 

to było dobrze zrozumiane. Ja tylko chcę dbać o interes mieszkańców, żeby mieszkańcy 

wiedzieli na co, co im fundujemy w ten sposób. Dziękuję. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów miasta i gminy Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski 

PRZECIW (3) 

Edward Kieszek, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Baran 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie niewyodrębnienia w budżecie gminy na rok budżetowy 2025 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od dłuższego czasu 

powtarzam, że fundusz sołecki jest dzieleniem pieniędzy przez parlamentarzystów, a nie 

przez Rady Gminy, bo gdyby tak rzeczywiście dbali o fundusz sołecki, to by zwiększyli 

dochody gminy tak, żebyśmy my nie rozwiązywali problemów. W związku z tym po raz 

kolejny zwracam się z prośbą o to, żeby radni głosowali na tak, za odrzuceniem utworzenia 

funduszu sołeckiego. Fundusz sołecki to jest wymysł tych, którzy siedzą w parlamencie, a nie 

tu na dole i tutaj nie spotykają się z problemami braku środków na przykład na oświatę. 

Dziękuję. 

 

   Radny Edward Kieszek: Wiadomo, że od początku mojej kadencji jestem zwolennikiem 

funduszu sołeckiego. Uważam, że mieszkańcy powinni mieć swoje środki, żeby mogli 

organizować sobie różne spotkania i imprezy, małe swoje inwestycje w swoich 

miejscowościach realizować. Przykładem niech będą puste świetlice, które są pięknie 

wybudowane. Nawet dzisiaj na sesji radni przeznaczyli środki na doposażenie jednych ze 

świetlic, tylko że te świetlice, tylko tam imprezy się odbywają strażackie. Resztę to stoi jako 

zabytek, czyli należałoby się zastanowić czy nie uwolnić tych środków. Ja jestem za 

utworzenie. Zapraszam, zapraszam cię do, z tego w moim rejonie to zapraszam cię do 

Popowic. Przepraszam bardzo, przepraszam bardzo. Jeszcze nie skończyłem. Jeszcze nie 

skończyłem. Jeszcze nie skończyłem. Jeszcze mam takie pytanie, czy w gminach panie 

burmistrzu,  gdzie są fundusze sołeckie nie buduje się dróg? Nie buduje się kanalizacji? Bo to 

troszeczkę dla mnie jest niezrozumiałe. Ja widzę, że już decyzja w pokoiku zapadła, że 

będziecie głosować przeciw tej inicjatywie, ale jednak bym próbował się nad tym zastanowić. 

Dziękuję. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski:  Szanowny Szanowni Państwo. Przyglądając się 

funkcjonowaniu świetlic wiejskich na naszej gminie, no nie mogę się zgodzić z Panem 



Edwardem, bo uważam, że świetlice funkcjonują. Oczywiście nie każda ma bardzo duże 

obłożenie, ale na pewno nie tylko zebrania strażackie odbywają się w świetlicach wiejskich 

czy w budynkach OSP, co potwierdzają strażacy na zebraniach w swoich sprawozdaniach 

rocznych. Tak dokładnie, mają też z tego dochód na utrzymanie, na ogrzanie i tym podobne. 

Teraz też jak Szanowni Państwo widzicie ze środków gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych również te budynki mogą się rozwijać. Coraz częściej przy 

budynkach strażnic czy świetlic wiejskich powstają koła gospodyń wiejskich, więc to też jest 

taki element rozwoju i powodzenia społeczności lokalnej. I tyle mojego komentarza z tej 

strony. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie niewyodrębnienia w budżecie gminy na rok budżetowy 2025 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Radecki  

PRZECIW (3) 

Sławomir Baran, Edward Kieszek, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Lokalnej Grupie 

Działania „Wszyscy Razem’’ 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski:  Wysoka Rado, Szanowni Państwo. W dniu 

wczorajszym miałem pytanie, kiedy będziemy przygotowywać wnioski na realizację zadań  

z tych właśnie środków lokalnej grupy działania. Poprzednie finansowanie w zasadzie się 

zakończyło, teraz przystępujemy do nowego i lokalna grupa działania Wszyscy Razem 

ubiegać się będzie o kwotę na swoją działalność. Więc tutaj powtarzam, widzicie procedura 

trwa. W tej chwili została złożona strategia do zarządu województwa mazowieckiego. 

Uzupełniane są papiery. No i właśnie jednym z tych papierów jest ten dokument. W tym 

dokumencie jest napisane Burmistrz Gminy i Miasta w Mogielnicy, a nie Sławomir 

Chmielewski Burmistrz Gminy Miasta Mogielnica, żeby nie wprowadzać zamieszania 

 w przyszłości przy realizacji tego projektu. Ze środków lokalnej grupy działania korzystamy, 

realizujemy drobne zadania, co prawda, ale one są co roku realizowane przez gminę, jak 

również i mieszkańcy korzystają z tych środków. To było wielokrotnie ogłaszane. Jeśli ktoś 

chce szczegółowe rozliczenie, to proszę, żeby złożył na piśmie, dostanie wtedy, kiedy, 

 w jakich kwotach, ile, na co zostało przeznaczone, bo takie środki non-stop płyną do budżetu 

gminy. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Panie burmistrzu, to taki fundusz sołecki regionalny, 

tylko z małym wkładem gminy, a dużymi środkami zewnętrznymi. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Lokalnej Grupie 

Działania „Wszyscy Razem’’.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej na 

rzecz stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Wszyscy Razem’’ 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej na rzecz 

stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Wszyscy Razem’’.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

9. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Szanowni Państwo, Wysoka Rada informuje Panie 

Bogdanie Sawicki, że między 6 a 9 czerwca 2024 roku odbywają się wybory do 

europarlamentu. Mógłby pan wtedy wyartykułować sprawy dotyczące Zielonego Ładu, bo 

byłeś pan fajnym kumplem, dopóki pan nie zaczął się interesować dziedziną, na której 

kompletnie pan się nie zna, kompletnie pan nie rozumie ani rolnictwa w tej gminie, ani 

oświaty, jak się okazało. Zna się pan na komputerach, ale pozostałe dziedziny są jednak 

bardzo trudne dla pana. Ale miejsce w Europarlamencie, myślę, żeby się znalazło, będzie 

wtedy okazja wyartykułować swoje rewolucyjne idee dotyczące Zielonego Ładu i jak to pan 

jest obrońcą rolników, nie rozumiejąc, na czym polega rolnictwo. 

 



Radny Bogdan Sawicki:  Czy czasami pan nie próbuje mnie obrazić? Czy pan nie próbuje 

mnie czasem obrazić? 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski:  Mówisz strasznie niewyraźnie, się zastanawiam, jak 

pana dopuścili do nauki w ogóle dzieci w szkole, bo pan trochę tak niewyraźnie mówi. 

Radny Bogdan Sawicki: Właśnie, a kto mnie tam poprosił łaskawie, żebym poszedł do 

szkoły? Taki jakiś jeden był. Dyrektor? Nie. Zastępca dyrektora i dyrektor szkoły przyszli do 

mnie i błagali, Bogdan zgódź się na fizykę, bo nam uciekł nauczyciel. Czy pan burmistrz 

jeszcze nie pamięta? 

 

   Radny Sławomir Baran: Ja mam pytanie do pana burmistrza, czy już jest jakiś przetarg 

ogłoszony na budowę alei piątej? 

 

Burmistrz Sławomir Chmielewski: Tak przetarg jest ogłoszony, procedura trwa. 

 

10. Sprawy mieszkańców. 

 

Nie zgłoszono. 

 

11. Zakończenie obrad. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Nie widzę głosów do dyskusji. W takim razie 

Szanowni Państwo, dziękuję za udział w sesji nadzwyczajnej. Zamykam LXXXVIII sesję 

Rady Miejskiej w Mogielnicy. Życzę miłego dnia, wszystkiego dobrego. Dziękuję bardzo. 

 

 Na tym protokół zakończono. 

Protokołował    Sekretarz obrad  Przewodniczący obrad 

Grzegorz Frasoński   Adam Jagieliński    Grzegorz Michalski 


